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مرحله گروهي ليگ قهرمانان اروپا امشب با برگزاري هشت ديدار 
باقي مانده به پايان مي رس�د. حس�اس ترين بازي امشب را رم و 
س�يتي برگزار مي كنند و برنده اين ديدار ج�واز صعود به مرحله 

حذفي را به دست مي آورد. 
  جواز صعود

آ اس رم در خانه يكي از حساس ترين بازي هاي چند سال اخير خود 
را در ورزش��گاه المپيكو ميزباني مي كند. تيم مهمان كس��ي نيست 
جز منچستر سيتي. آبي هاي منچس��تر با توپ پر به ايتاليا مي آيند تا 
انتقام همه ناكامي هاي خ��ود را از رمي ها بگيرند. يك برد، دو باخت و 
دو تساوي حاصل تلاش ش��اگردان پلگريني اس��ت. پنج امتياز تنها 
اندوخته اي است كه س��يتي در اين فصل ليگ قهرمانان اندوخته. در 
حال حاضر منچستر سيتي تيم سوم گروه E است و در صورت پيروزي 
يا تساوي با گل نماينده انگليس را به دور بعد مي فرستد. سرخيو آگرو 
اصلي ترين غايب اين بازي است. مصدوميت موجب شده گلزن بازي 
رفت بازي برگشت را از دست بدهد. كمپاني و داويد سيلوا نيز احتمالا 
به بازي امشب نمي رس��ند. جايگاه متزلزل سرمربي شيليايي از ديگر 
نكاتي است كه حساس��يت اين رويارويي را دو چندان مي كند. آبي ها 
در هفته هاي اخي��ر عملكرد خوبي در ليگ برتر داش��ته اند تا آنجا كه 
توانسته اند اختلاف خود با چلسي صدرنشين را به سه امتياز برسانند. 
اين در حالي است كه رمي ها هم نقش��ه هاي زيادي براي كسب يك 
پيروزي خانگي كش��يده اند. نتايج جالوروسي نيز دقيقا مشابه سيتي 
است، منتها تفاضل گل بهتر اين تيم را در رده دوم جدول قرار داده. با 
اين حال رمي ها براي صعود به پيروزي احتياج دارند يا اينكه به تساوي 
گل رضايت دهند؛ در غير اين صورت بايد با ليگ قهرمانان خداحافظي 
كنند. توتي در اين بازي باز اميد اول گلزني رمي ها محسوب مي شود. 
رم هم در سري آ مثل سيتي دوم اس��ت و با صدرنشين هم سه امتياز 
فاصله دارد. بازي رفت تنها بازي رودرروي دو تيم بود كه با تس��اوي 

يك –يك به پايان رسيد. 
بايرن در آليانس آره نا بازي تش��ريفاتي مقابل زس��كا برگزار مي كند. 
يكه تاز بوندس ليگا بدون دغدغه به ميدان مي رود. بايرن 12 امتيازي 
صعودش قطعي ش��ده، با اين حال؛ پيروزي دوباره برابر زسكا ركورد 
پيروزي هاي خود را حفظ مي كنند. فيليپ لام و آلبا غايبان باواريايي ها 
هس��تند، ضمن اينكه بن عطيه نيز به دليل محروميت روي نيمكت 
مي نشيند. دو تيم سه بار با هم روبه رو شده اند كه در هر سه ديدار بايرن 

پيروز ميدان بوده است. 
  جنگ صدرنشيني

رقابت در گروه F از حساس��يت كمتري برخوردار است. در شرايطي 
كه دو تيم صعود كننده اين گروه از پيش مشخص شده اند بارسلونا و 
پي اس جي براي صدرنشيني رقابت شانه به شانه اي با هم دارند. تيم 
فرانسوي 13 امتيازي است و آبي و اناري ها فقط يك امتياز كمتر دارند. 
همين مسئله موجب شده كه هر دو تيم براي ثابت كردن قدرت خود به 

چيزي جز پيروزي فكر نكنند.

 بارسا اگرچه در لاليگا از رئال عقب افتاده اما اميد زيادي به موفقيت در 
ليگ قهرمانان دارد. شاگردان انريكه بازي رفت را به پاريسي ها واگذار 
كرده اند و ميزباني در نيوكمپ فرصت خوبي است براي آنها تا ضمن 
گرفتن انتقام آن باخت صدرنش��يني در مرحله گروهي را هم جشن 
بگيرند. دني آلوس و رافينا غايبان كاتالان ها در بازي امشب هستند و 
در مقابل پي اس جي نيز اگو سيلوا، يوهان كابايه، تياگو موتا و ماركو 
وراتي را در اختيار ندارد. اين در حالي اس��ت ك��ه در هفته هاي اخير 
عطش گلزني مسي به اوج خود رسيده و مهاجم آرژانتيني توانايي اش 
در هت تريك كردن را بارها به نمايش گذاش��ته، در تمرينات بارسا از 

ليونل تست دوپينگ گرفته شده است. 
آپوئل نيكوزيا در يك ديدار خانگي به مصاف آژاكس مي رود. هر دو تيم 
اميدي به صعود ندارند اما سوم شدن در رده بندي نهايي فرصت حضور 

در ليگ اروپا را به آنها مي دهد. 
G گروه  

صدرنش��ين جزيره در ليگ قهرمانان هم بي رقيب است. آقاي خاص 
تيمي ساخته كه نه تنها در انگليس بلكه در اروپا هم حرف هاي زيادي 
براي گفتن دارد. چلسي 11 امتيازي صعودش مسجل شده و رويارويي 
با اسپورتينگ هيچ دغدغه اي براي آنها ندارد. چلسي بازي رفت را هم 
با يك گل به سود خاتمه داد. در ديگر ديدار اين گروه ماريبور ميزبان 
شالكه اس��ت؛ اين بازي براي تيم آلماني حساس��يت زيادي دارد. در 
صورتي كه اسپورتينگ هفت امتيازي مقابل چلسي شكست بخورد و 
شالكه پنج امتيازي ماريبور را ببرد اين آبي ها هستند كه به عنوان تيم 

دوم جشن صعود مي گيرند. 
  گروه بي خطر

در آخرين گروه مرحل��ه مقدماتي ليگ قهرمان��ان تكليف همه چيز 
مشخص شده و امش��ب هر دو ديدار جنبه تش��ريفاتي دارد. پورتو و 
شاختار به عنوان تيم هاي اول و دوم در حالي به مصاف هم مي روند كه 
نتيجه آن تاثيري در شرايط شان ندارد. بيلبائو ميزباني باته بوريسف را 
برعهده دارد. تنها نكته اين بازي مشخص شدن تيم سوم گروه و تيم 

صعود كننده به ليگ اروپاست. 

فرمايش�ات مق�ام معظ�م رهبري خط�اب به 
مس�ئولان قواي س�ه گانه در خصوص مبارزه 
با فس�اد تلنگري بود براي تمام آنهايي كه در 
كشور پش�ت ميز رياست نشس�ته اند و فكر 
مي كنند بنا نيست پاس�خگو باشند. ايشان با 
اشاره به فس�اد موجود در كشور به مسئولان 
خطاب كردند كه وقتي كاري انجام نمي شود، 
بيهوده س�مينار برگ�زار مي كنن�د و به نوعي 
توجه آقايان پشت ميزنشين را به اين موضوع 
معطوف كردند كه وقت ش�عار دادن گذشته و 
بايد پا در ميدان عمل بگذارن�د.  به طور حتم 
بخش�ي از فرمايش�ات معظم له به ورزش نيز 
برمي گردد، حوزه اي كه اين روزها، فساد از در و 
ديوار برخي از رشته هاي آن بالا مي رود. از فساد 
مديران ورزشي گرفته تا فساد و بي اخلاقي هاي 

ورزشكاران ريز و درشت. 
    

پرونده بررسي فساد در ورزش، به خصوص فوتبال 
كه به دس��ت مجلس افتاد، اميدواري هاي زيادي 
ايجاد شد كه اين درد يك بار براي هميشه درمان 
شده و تن ورزش از اين درد خلاص شود. اما گذشت 
يك سال از اين واقعه و عدم هرگونه اقدامي، همه 
اميده��ا را نا اميد ك��رد. به طوري ك��ه حالا ديگر 

كمتر كسي اميدوار است تا مجلس و در راس آن 
كميسيون اصل نود كه مسئول مستقيم پيگيري 
و بررسي اين پرونده اس��ت، كاري از پيش ببرد. با 
اين وجود پاسخ رهبري به نامه اسحاق جهانگيري 
معاون اول رئيس جمهور، در ارتب��اط با برگزاري 
»همايش ملي ارتقاي سلامت نظام اداري و مقابله 
با فساد« بار ديگر بارقه هاي اميدواري را ايجاد كرد 
كه شايد مسئولان كميسيون اصل نود با تكيه با اين 
جمله صريح رهبري »توقع من اجراي تصميمات 
قاطع، عملي و بدون ملاحظه در مبارزه با فس��اد 
اس��ت.« جدي  تر از قبل پيگير ريشه كردن فساد 
در ورزش باش��ند. هر چند افضلي فر، سخنگوي 
كميسيون اصل نود در گفت وگو با »جوان« مدعي 
اس��ت اين اولين باري نيس��ت كه رهبري به اين 
مسئله اشاره دارند:» آقا قبلا هم در ديدار اعضاي 
كميسيون اصل نود به اين مهم اشاره كرده بودند 
كه بايد به صورت جدي ماجراي فساد در ورزش و 
فوتبال پيگيري و با آن برخورد قاطع ش��ود. الان 
هم مهم ترين بحث م��ا با اعضا اين اس��ت كه در 
پرونده هاي اقتصادي و مالي بايد بدون هيچ گونه 
ملاحظه اي با متخلفان برخورد قاطع شود تا بتوانيم 

فساد را به صورت اصولي ريشه كن كنيم.«
وي تأكيد مي كند كه عدم نظارت باعث بروز فساد 

در هر زمينه اي مي شود و ورزش و فوتبال نيز از اين 
مسئله مستثني نيست:» وقتي سفره بيت المال 
باز باشد و هيچ گونه شفافيت مالي وجود نداشته 
باشد و نظارتي هم نباشد، بايد احتمال هر اتفاقي 
را داد، حتي اگر اين اتفاق باز شدن دست فساد در 
ورزش باشد. البته اين بدان معنا نيست كه حالا به 
دليل ريشه دار شدن فساد در ورزش ديگر نمي توان 
كاري ك��رد و بايد با آن س��اخت، همين حالا هم 
نظارت روي مسائل و شفافيت هاي مالي و از همه 
مهم تر واگذاري باشگاه ها به بخش خصوصي سازي 
مي تواند ريشه فساد در ورزش را خشك و دست 

مافيا را كوتاه كند.«
اما ديگر حرف هاي اعضاي كميس��يون اصل نود 
حتي اگر وج��ود فس��اد در ورزش را تائيد كنند 
و بر برخورد ج��دي با آن تأكيد كنن��د قابل باور 
نيست، وقتي يك سال از س��پرده شدن پرونده 
فساد فوتبال به دس��ت اين كميسيون مي گذرد 
و هنوز هيچ نتيج��ه اي حاصل نش��ده و نامي به 
ميان نيامده است. مس��ئله اي كه افضلي فر خود 
نيز بر آن تأكيد دارد و معتقد اس��ت در خصوص 
آن اهمال كاري ش��ده اس��ت. هر چند از به كار 
بردن صريح اين كلمه خ��ود داري مي كند اما در 
واقع اين مس��ئله را با بيان اينكه »درست است 

كه با رسيدن اطلاعات و پرونده هاي جديد در به 
نتيجه رسيدن آن تأخيراتي ايجاد شده اما مي شد 
خيلي زودتر از اينها، برخي نام ها و نتيجه گيري ها 
را اعلام كرد. در واقع با اين كار ثابت مي ش��د كه 
كميس��يون اصل نود در حال پيگيري است و در 
اين خصوص شعار نمي دهد و برنامه اش برچيدن 
بساط فساد از ورزش است. اما حالا، خيلي طبيعي 
است كه اميدواري هايي كه با افتادن پرونده فساد 
به دست كميسيون اصل نود به وجود آمده بود، به 
ظن و ترديد تبديل شده باشد. در حالي كه رهبري 
تأكيد داشتند اين اتفاق رخ ندهد و صريحا گفته 
بودند كه اجازه ندهيد اميد مردم به كميس��يون 
اصل ن��ود و اعتمادها به آن كمرنگ ش��ود. اما با 
اين زماني كه از دست رفته و نتيجه اي كه هنوز 
اعلام نشده است، مردم ديگر مثل روز اول اميدوار 
نيستند ماجراي فساد به دست مجلس حل و فصل 

شود« تأييد مي كند. 
سخنگوي كميسيون اصل نود به دغدغه هاي مردم 
كاملًا واقف است و تأكيد مي كند كه اگر قرار باشد 
تنها مجرمان درجه چندم معرفي و با آنها برخورد 
شود، بررسي اين پرونده كمترين ارزش و اهميتي 
ندارد:» اين مسئله را قبلًا هم گفته ام كه اگر قرار 
باشد تنها با افراد درجه چندم در پرونده هاي فساد 
مالي برخورد شود، نمي توانيم فساد را ريشه كن 
كنيم. به همين دليل با دوستان قرار گذاشته ايم با 
توجه به تأكيد رهبري در خصوص مبارزه با فساد، 
بي توجه به هرگونه اهرم قدرت و مافيايي، به كار 
خود ادامه دهيم و متخلفان را معرفي كنيم. حتي 
اگر دانه درشت ها باشند و اميدوارم مسئول كميته 
ارتقاي س��لامت اداري با توجه ب��ه تأكيد رئيس 
كميس��يون هر چه زودتر نتيجه نهاي��ي را اعلام 
كنند. چراكه رئيس كميسيون اصل نود هم به اين 
مسئله بارها اشاره و تأكيد داشته اند كه تاكنون بايد 
در اين پرونده به جمع بندي مي رسيديم. در زمينه 
معرفي مفسدان اقتصادي در ورزش با قوه قضائيه 
نيز هماهنگ شده و اگر مدرك و مستنداتي باشد، 
به طور قاطع و بدون هيچ گونه چش��م پوش��ي و 

تعارفي با متخلفان برخورد مي شود.«
افضلي فرد معتقد است رهبري در خصوص تأكيد 
برمبارزه با فساد اقتصادي سنگ تمام گذاشته و 
حالا با توجه به تأكيد ايشان، بايد هرچه سريع تر 
به اين مسئله رسيدگي شود اما تأكيد مي كند كه 
برخورد صريح و قاطع با مفسدان اقتصادي، نياز 
به جرات، ش��جاعت، خداترسي و ولايت محوري 
افرادي دارد كه مس��ئول رسيدگي به اين پرونده 
هستند و اميدوار است كه دوستان با دستور قاطع 
رئيس كميسيون اصل نود هرچه سريع تر تكليف 
اين ماجرا را روشن كرده و پرونده فساد در ورزش را 
با رو كردن و تحويل مجرمان آن به قانون ببندند. 
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با فساد در ورزش هم بر خورد قاطع كنيد
كميسيون اصل90 مجلس پيگير دستور رهبري براي مبارزه با فساد

مرگ و زندگي در المپيكو
امشب پايان مرحله گروهي ليگ قهرمانان اروپا

سعيد احمديان

پپ مربي تيم ملي راگبي ژاپن 
ش��نيدن نام پپ گوارديولا ناخودآگاه همه را به ياد سيستم تيكي تاكا 
و فوتبال و بار سا و در نهايت بايرن مونيخ قدرتمند اين روز ها مي اندازد 
اما مرد اسپانيايي فوتبال دنيا اين روزها سوداي راگبي را در 
سر دارد. در خبر ها آمده بود كه گوارديولا يكي از اعضاي 
كادر فني تيم مل��ي راگبي ژاپن در ج��ام جهاني خواهد 
بود. او قصد دارد مش��اور اين تيم در جام باشد تا بتواند 
حضور در اين رش��ته ورزش��ي را نيزتجربه كند.ادي 
جونزسر مربي  تيم ملي ژاپن در اين خصوص مي گويد: 
»قصد دارم از تجربيات و روش او در تيم هايش استفاده 
كنم تا بتوانيم به موفقيت بيشتري دست پيدا كنيم. 
گوارديولا بهترين مربي فوتبال جهان است و طبيعي 
است كه هميشه از بهترين ها در هر حوزه اي مشورت 
بگيريم. فرصت خيلي خوبي براي ما فراهم شده است تا 
از گوارديولا مشورت بگيريم و از او در كادر مربيگري تيم 
استفاده كنيم. در مونيخ جلسات تمريني او را به دقت 
مشاهده كردم و همانجا فهميدم كه دانش مربيگري او 
بسيار بالاست. ديدار خوبي هم با هم داشتيم. مي خواهم 

تيمم به لحاظ تاكتيكي مثل تيم گوارديولا بازي كند. 

از خر مشهر تا كربلا با روپايي 
جوان پر تلاش و كوشاي خر مشهري مي خواهد مسير خر مشهر تا كربلا 
را روپايي بزند تا ضمن ابراز ارادت به ساحت سالار شهيدان در ايام اربعين 

حسيني، توانمندي هاي خود را نيز به همه ثابت كند. سجاد 
مقدم جوان پر استعداد حاشيه كارون با 23 سال سن مي تواند 
با انواع و اقسام توپ ها در سايز هاي مختلف و به شيوه هاي 

گوناگ��ون از روي در خت تا روي زمي��ن روپايي بزند. 
مقدم روز نهم ارديبهش��ت ماه سال جاري پله هاي 
برج ميلاد را از بالا به پايي��ن در مدت 40 دقيقه با 
روپايي طي كرد. او تمرينات روزانه خود را از ساعت 
5 صبح تا 7 آغاز مي كند سپس به دنبال شغل اصلي 
خود يعني بنايي مي رود و بعد از آن از ساعت 3 بعد 
از ظهر تا 7 مجدداً تمرين مي كند. مقدم در مسير 
خرمشهر تا كربلا هر يك س��اعت مدت 10 تا 15 
دقيقه استراحت مي كند. ثبت اين ركورد تازه براي 

اين جوان خوش استعداد مي تواند برگ زرين ديگري در 
كار نامه درخشان جوانان اين مرز و بوم باشد به شرط آنكه 
مسئولان ورزش كشور چنين استعداد هايي را به حال 

خود رها نسازند و تنها از آنها استفاده تبليغاتي نكنند. 
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ذبح اخلاق براي تسويه حساب
رويه اي كه اين روزها وزارت ورزش در مقابله با فدراسيون فوتبال پي 
گرفته، نگران كننده اس��ت، آنها بدون توجه به اصول اخلاقي در حال 
تسويه حساب با علي كفاش��يان هس��تند و به هر قيمتي مي خواهند 
حرف خودشان را به كرسي بنش��انند و افكارعمومي را قانع كنند كه 
حق با آنها است.  در اين راه انگار هيچ مرز اخلاقي جلو دارشان نيست. 
آخرين پرده آن هم صحبت هاي صريح دبير كميس��يون تائيد مربيان 
خارجي درباره كرانچار روي آنتن برنامه دوشنبه شب نود بود. او بدون 
اينكه ملاحظه بكند ادعاهايي را عليه مربي كروات مطرح كرد كه حتي 
در صورت موثق بودن هم نمي توان توجيهي براي علني كردن آن پيدا 
كرد. او اعلام كرد كه مربي كروات به دليل مصرف مشروبات الكلي در 
حين مسابقه و همچنين رختكن در ايران ممنوع الفعاليت شده است 
و مي خواست طوري القا كند كه اين مربي دائم الخمر است! ادعاي هاي 
رغبتي به عنوان نماينده وزارت ورزش در حالي است كه اين مربي در 
پنج سال حضورش در ايران هيچ گونه مشكل جدي در اين باره نداشته 
و مديران س��پاهان با رد اين ادعاها اعلام كرده اند صحبت هاي رغبتي 
صحت ندارد و اي��ن مربي هيچ وقت در رختك��ن و نيمكت حالت غير 

عادي نداشته است. 
علاوه بر اين ادعاهاي رغبتي درباره كرانچار در حالي است كه در دين 
ما چنين اجازه اي به كس��ي داده نش��ده كه با آبروي افراد بازي و يك 
شخصيت را به بهانه تسويه حساب با گروهي ديگر تخريب كند اما به نظر 
مي رسد اين اصل بديهي اخلاقي محلي از اعراب براي برخي مديران ما 
ندارد و آنها از انگ زدن و علني كردن برخي مسائل ابايي ندارند.آن هم 
در شرايطي كه محمود گودرزي در ابتداي حضورش در وزارت ورزش از 
لزوم بازگشت اخلاق  به ورزش و احياي آن در جامعه ورزش صحبت به 
ميان آورد و طوري عنوان مي شد كه وزارت ورزش دولت حسن روحاني 
بر خلاف وزراي س��ابق قصد ندارند مرزهاي اخلاق را زير پا بگذارند و 
به صورت علني با آبروي افراد بازي كنند. با اين حال به نظر مي رس��د 
شعارهاي اوليه محمود گودرزي در ورزش در حال رنگ باختن است. 

نكته تلخ اينجاس��ت مديراني اخلاق را ذبح مي كنند كه خودش��ان به 
عنوان متولي ورزش بايد احياگر اين فريضه در جامعه ورزش باش��ند 
اما آنها با فراموشي اين رسالت ، خودشان بنيانگذار پرده دري ها و بيان 
مسائلي مي ش��وند كه نه در يك جمع عمومي بلكه بايد در جمع هاي 
خصوصي مطرح و صحت و سقم آن بررسي شود. به همين خاطر هم 
دبير كميس��يون تائيد مربيان خارجي وزارت ورزش به خودش اجازه 
مي دهد روي آنت��ن برنامه زنده تلويزيوني با مطرح كردن مس��ائلي از 
خجالت كرانچار در آيد، آن هم تنها به خاط��ر اينكه وزارت ورزش به 
وسيله اين مربي و قرباني كردن او، با فدراسيون فوتبال تسويه حساب 
كند. در اين بين بايد يك نفر قرباني شود تا وزارت ورزشي ها قيافه اي 

حق به جانب بگيرند. 
به هر حال اختلاف فدراس��يون با وزارتخانه ديگر اي��ن روزها بر كمتر 
كسي پوشيده است و در ماجراي كرانچار به خوبي خودش را نشان داد. 
البته وزارت ورزش عنوان مي كند كه ماجراي كرانچار ربطي به اختلاف 
سليقه با فدراسيون فوتبال ندارد اما در عمل همه چيز حكايت از آن دارد 
كه مديران وزارت ورزش براي ضرب شست نشان دادن به فدراسيون 
كرانچار را ذبح كردند تا حرف خودشان را به كرسي بنشانند و به نوعي 
ماندن كرش در ايران را كه ب��ا مخالفت وزارت ورزش همراه بود تلافي 
كنند. اين روش غير اخلاقي در شرايطي از سوي وزارت ورزش پيگيري 
مي شود كه دود آن در نهايت به چشم ورزش ايران مي رود، مانند امروز 
كه تيم اميد كه مي خواست حسرت 40 ساله رفتن به المپيك را به پايان 
برساند، در آستانه چند ماه به ش��روع بازي هايش در انتخابي المپيك 
سرمربي ندارد و ناگوارتر از آن فروپاشي اخلاقي مديران ورزشي است كه 

برايشان هدف وسيله را توجيه مي كند، حتي بازي با آبروي افراد!

سپاهان به صدرنشيني مي انديشد
هفته هفدهم رقابت هاي ليگ برتر از امروز با برگزاري سه مسابقه آغاز 
مي شود. دريكي از بازي هاي امروز س��پاهان به مصاف گسترش فولاد 
مي رود. شاگردان حسين فركي در حال حاضر به دليل تفاضل گل كمتر 
در رده دوم جدول رقابت هاي ليگ برتر قرار دارند و اميدوار هستند با 
پيروزي برابر گسترش فولاد حداقل رده دومي خود را در تعطيلات ليگ 
برتر تضمين كنند و البته بدشان نمي آيد كه با صدرنشيني به تعطيلات 
پنجاه روزه ليگ برتر بروند. حريف آنها گس��ترش فولاد است كه با 16 
امتياز و تفاضل گل بهتر نسبت به راه آهن در رده سيزدهم قرار دارد و 
در آستانه ورود به منطقه سقوط قرار دارد. در مسابقه ديگر صبا با مربي 
جديدش مهدي تارتار روبه روي ملوان ق��رار مي گيرد كه اين تيم هم 
فيروز كريمي را براي اولين بار روي نيمكتش مي بيند. در مسابقه سوم 

امروز هم در دربي خودروسازان سايپا و پيكان به ديدار هم مي روند. 
-----------------------------------------------------------

مسلمان آمد، بيك زاده مي رود
محسن مسلمان هافبك مياني ذوب آهن به عضويت استقلال درآمد. 
گفته مي شود وي بر خلاف برخي خبرها قرضي نبوده و او با قراردادي 
2.5 ساله آبي پوش ش��ده اس��ت. از جمع بازيكنان ناراضي نيز هاشم 
بيك زاده گفت: من براي روش��ن ش��دن وضعيتم به باش��گاه مي روم. 
خواهان جدايي از استقلال هستم.گفته مي شود امروز تكليف تيموريان 

مشخص مي شود. 
-----------------------------------------------------------

4 استان كانديداي ميزباني جام تختي 
چهار اس��تان كانديداي ميزباني رقابت هاي بين المللي كشتي آزاد و 
فرنگي جام تختي شدند. استان كرمانشاه، استان آذربايجان شرقي و دو 
استان ديگر داوطلب ميزباني اين رقابت ها كه امسال در دو رشته آزاد و 

فرنگي برگزار مي شود هستند. 

  چـهـره ها / فريدون حسن

چرا با آبروي يك مربي بازي مي كنيد 
اينكه يك تيم بنا به هر دليلي يك مربي را نخواهد يك سوي قضاياي فوتبال است، مسئله اي كه در همه 
جاي دنيا اتفاق مي افتد و حاشيه اي هم ندارد، اما اينكه برخي از نيامدن يك مربي به يك تيم وجهه او 
را تخريب كنند و حرف و حديث برايش در بياورند از آن دست اتفاقاتي است كه فقط در 
فوتبال ايران رخ مي دهد. داستان كرانچار با تيم اميد با اظهار نظر جالب توجه كميته 
نظارت بر مربيان خارجي به پايان رس��يد. دبير اين كميته در آخرين اظهارات خود 
كرانچار را به دائم الخمر بودن متهم كرد. علي رغبتي گفت: »كرانچار بار ها در رختكن 
و مسابقه از مشروبات الكلي استفاده كرده و مداركش هم موجود است.« اينكه 
چطور آقايان بعد از مدت چهار، پنج سال به اين نتيجه رسيده اند بماند اما در اين 
بين مهر زاد خليليان مدير عامل سپاهان با دفاع از سرمربي سابق خود مي گويد: 
»متأسفم كه چنين تهمت ناروايي به كرانچار زده شده، من دكترم هشت ماه با او 
زندگي كردم و كوچك ترين كار بي اخلاقي از او نديدم. اگر اينقدر مشكل اخلاقي 
داشت نمي توانست در سپاهان موفق باشد چرا با آبروي او بازي مي كنيد، چرا براي 

بنده خدا حرف در مي آوريد. من نمي دانم منظور از اين حرف ها چيست؟ « 

مي خواهند من را مقصر معرفي كنند 
مديرعامل سابق پرسپوليس مي گويد: »عليه من جو سازي انجام داده اند و موضوع متوقف شدن بحث 
خصوصي شدن پرسپوليس ارتباطي با من ندارد.« با اعلام توقف موضوع خصوصي سازي پرسپوليس 

از سوي مراجع قضايي، مسئولان قبلي و جديد پرسپوليس سعي دارند به هر نحو 
ممكن تقصير را متوجه طرف مقابل كنند. در اين بين محمد رويانيان از شرايط 
ويژه اي بر خور دار است. رويانيان در گفت وگويي كوتاه گفت: »بر اساس شكايتي كه 

سياسي از من كرد قرار شد تا جزئيات واگذاري شركت SIS به پرسپوليس را 
بررسي كنيم، اما نه خود سياسي قادر به امضا كردن بود و نه كسي از اعضاي 
هيئت مديره. همان موقع ما گفتيم كه بهتر اس��ت وزارت ورزش دخالت 
كند اما مسئله  دستگيري سياس��ي پيش آمد و كار متوقف شد حالا آنها 
از اين مسئله سو ء استفاده كرده اند و مي خواهند هم باز داشت مدير عامل 

پرسپوليس و هم توقف پروسه خصوصي سازي پرسپوليس را به گردن من 
بيندازند و مرا مقصر معرفي كنند در حالي كه من آماده شفاف سازي و همه 

نوع همكاري براي بر طرف شدن اين مشكل هستم.« 

شيوا نوروزي

دنيا حيدري
   گزارش

لشگري رباط صليبي پاره كرد 
احسان لشگري به دليل پاره شدن رباط 
صليبي پاي خود را ب��ه تيغ جراحان 
خواهد سپرد. وي پنج شنبه گذشته در 
اردوي تيم ملي دچار مصدوميت شد 
كه پس از آماده شدن جواب ام آرآي 
مشخص ش��د از ناحيه رباط صليبي 
و منيس��ك داخلي پا به شدت آسيب 
ديده است. گفته مي شود مداواي او بيش از دو ماه طول نمي كشد و او 

بايد هر چه زودتر با انجام فيزيوتراپي به تمرين ها بازگردد. 

حمايت مجلس از المپيكي ها 
مهدي هاش��مي در خصوص لزوم 
حمايت مجلس از كميته المپيك 
گفت: قطعاً مجلس در بحث بودجه 
از كميت��ه ملي المپي��ك حمايت 
خواهد كرد. س��ال 94 اصلي ترين 
س��هميه ها براي المپي��ك توزيع 
مي ش��ود. اگر مي خواهي��م در ريو 
موفق باشيم بايد بسترهاي لازم رادر اين رقابت ها فراهم كنيم و 

مجلس هيچ حمايتي را از كميته ملي المپيك دريغ نمي كند. 

آمادگي خوزستان براي ميزباني مجدد كشتي 
دي��روز مدي��ركل ورزش و جوانان 
خوزستان از اعلام آمادگي خوزستان 
ب��راي ميزبان��ي مجدد مس��ابقات 
كشتي خبر داد. فرامرز كياني زاده 
گفت: اولين دوره رقابت هاي كشتي 
فرنگي ليگ باشگاه هاي جهان در 
حالي به ميزباني آبادان برگزار شد 
كه ما فقط 20 روز قبل از آن از اين جريان اطلاع يافتيم. ولي با اين 

وجود ما كارمان را براي اين ميزباني خوب انجام داديم. 

اضافه شدن چند رشته جديد به بازي هاي المپيك باعث شد تا 
ورزش هايي چون هفت گانه مدرن، شناي موزون، ژيمناستيك 
نمايشي، پياده روي، اسب سواري و پرش سه گام از بازي ها حذف 
 شوند، قرار است اين رشته هاي جديد در المپيك 2022 توكيو به 

فهرست بازي ها اضافه  شوند. 
توماس باخ رئيس كميته بين المللي المپي��ك در اين باره مي گويد: 
هميشه دوست داشتم چند رشته جديد و پرطرفدار به المپيك اضافه 
شود. فكر مي كنم با تصويب اين تغييرات، تصويري از پيشرفت به وجود 
خواهد آمد كه منحصربه ف��رد بودن بازي ه��اي المپيك را تضمين 
مي كند. اين تصوير ارزش هاي المپيك را ترفيع مي بخشد و ورزش را 
در جامعه تقويت مي كند. البته سال گذشته هم قرار بود اين طرح را 

برسي كنيم كه با شرايطي كه به وجود آمد به امروز موكول شد. 
رئيس كميته بين المللي المپيك با اشاره به اينكه اين طرح از يك سال 
و نيم پيش در دستوركار المپيك بوده اظهار داشت: امروز، روز مثبتي 
براي كميته بين المللي المپيك و جنبش المپيك بود. سرعت تصويب 

دستوركار المپيك 2002 نشانگر حمايت و عزم اعضا براي انجام اين 
تغييرات اس��ت. حمايت 96 عضو كميته در اج��لاس آن هم با هيچ 
رأي منفي نشانه حمايت تمام اعضا بود. همه اعضا از اين بابت خيلي 
خوشحال هستند. اين بزرگترين تغييرات كميته المپيك در دهه هاي 

گذشته محسوب مي ش��ود. اين اصلاحات به دنبال انصراف چندين 
شهر از ميزباني بازي ها به علت هزينه برگزاري آنها انجام گرفت. قوانين 
جديد فرآيند كسب ميزباني را براي كشورهاي ميزبان راحت تر مي كند 
و يك شبكه تلويزيوني المپيك نيز راه اندازي خواهد شد. همچنين 
ميزبانان المپيك اجازه دارند مسابقات را خارج از شهر يا حتي كشور 
ميزبان برگزار كنند. اين امر راه را براي درخواست ميزباني مشترك 
هموار مي كند. در كل س��عي كرديم با اضافه كردن رشته هايي مثل 
سافت بال و بيسبال به برنامه بازي هاي المپيك تماشاگران بيشتري را 
به ورزشگاه ها بكشانيم. البته ورزش هاي جديد مثل اسكواش و كاراته 
هم براي كسب درآمد و اعتبار در ليست جديد المپيك قرار دارند. به 
هر حال برخي رقابت هاي بازي هاي المپيك تابستاني حذف شدند تا 

تعداد ورزشكاران شركت كننده از 10 هزار و 500 تن فراتر نرود. 
پيش از اين هم صحبت هايي مبني بر حذف برخي رش��ته ها چون 
كشتي از المپيك بود كه با توجه به اعتراضات گسترده اي كه به وجود 

آمد كشتي همچنان در المپيك ماند.

شايد 6 رشته ورزشي از بازي هاي المپيك 2020 حذف  شود

المپيك توكيو ميزبان رشته هاي جديد
وحيد صابري
    المپيك
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